

Huvudstyrelsemöte 12/1 2020

Närvarande: Mats Coreth Ordförande, Stina Thysell Persson Ordf. innebandysektionen, Maria Olofsson Kassör, Carina Myrman Ordf. bingosektionen, Göran Nilsson Ordf. skidsektionen, Göran Vesterlund Ordf. badmintonsektionen, Annika Andersson Ledamot, Lillemor Forsgren Sekreterare.

Övriga deltagare: Carina Felixon Kanslist.

Frånvarande: Annelie Knutsson Ordf fotbollssektionen, Patrik Öbrell Ledamot.

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning

3. Föregående protokoll

- Föregående protokoll från 3/11 och 1/12 går igenom och läggs till handlingarna.
- Uppföljningspunkter från föregående protokoll:
- Förfrågan från kommunen om deltagande i integrationsarbete – Carina F har pratat med ansvarig på kommunen, och ingenting är inplanerat.
- Planering 10-årsjubileum – Patrik har inte påbörjat några planer, så detta läggs över på årsmötet.
- Utdrag ur belastningsregistret – Carina F har gjort en sammanställning och det är fortfarande flera ledare som ej lämnat in sitt utdrag. Mats får en lista på dessa och ringer dem personligen. Riktlinjerna för utdrag ur belastningsregistret har Carina F fått i uppdrag att lägga in som bilaga i stora dokumentet.
- Projekt för integrationsarbete – Styrelsen bollar över detta arbete till fotbollssektionen. Mats pratar med dem om detta.
- Bingosektionen har beslutat att inga bingobrickor kommer att delas ut till dem som arbetar.

- Bingosektionen har fått i uppdrag att göra en ny arbetsbeskrivning till storbingon, med uppdelade arbetspass, förtydligande av arbetsuppgifter och även vilken ålder som krävs för vilka jobb. – Carina M gör denna och mailar ut till övriga i styrelsen för översyn.
- Carina F har haft möte med laget.se för att se om det är möjligt med fakturering av träning och medlemsavgifter – detta går inte att lösa på det sätt föreningen vill ha det, så det kommer att fungera som tidigare.
- Mats kollar med Festplatsen om det är möjligt att få byta ut låset till kansliets dörr.
- Intersportavtalet är klart och undertecknat.
- Fotbollen och Innebandyns sektionsordföranden har fått i uppdrag att skriva arbetsbeskrivningar på deras uppdrag, för att vi ska se om vi kan omfördela arbetsuppgifter på något sätt, klart till nästa möte.
- Sponsoravtal – Avtalet med Mekonomen är klart, Mats-Åke är fortsatt sponsoransvarig och jobbar på att få till en träff med Kaj Johanssons åkeri. Mats pratar med Ica och Vännäs fastigheter.

4. Budget

Budget för 2020 är reviderad efter förra mötets förslag och beslut och ser nu bra ut.

5. Styrelsens utbildning och uppföljning

Mats går igenom och visar material från styrelseutbildningen i Lycksele bl a nya sätt att lösa problem och sätt att tydliggöra föreningens värdegrundsord. Styrelsen fortsätter jobba vidare med materialet, bl a tillsammans med Fredrik från SISU, genom att skapa arbetsgrupper, Teambuilding för styrelsen.

Styrelsen beslutar – Mats bokar en tid med Fredrik under Februari i Bibliotekets lokaler, så att styrelsen kan fortsätta sitt arbete med Strategi 2025.

6. Årsmöte

Årsmötet kommer att vara mån 16 mars, Festplatsen är bokad. Kallelse läggs ut på hemsida, sociala medier och det kommer även att göras personliga utskick.

Mats pratar med Sverker Olofsson om han kan tänka sig vara konferencier, styrelsen funderar på eventuellt andrahandsval.

Styrelsen diskuterar olika förslag till festligheter för att tydliggöra att föreningen funnits i 10 år. Lillemor ansvarar över att sätta ihop en festkommité, som kommer med ett förslag till nästa möte.

Stipendieansökningarna ska vara inlämnade innan den 20 januari.

7. Dagordningsförslag

Förslag på en ny och mer strukturerad dagordning diskuteras. Mats tar fram ett förslag till nästa möte.

Fortsättningsvis så läggs sektionernas redovisningar under övriga frågor.

8. Sektionernas redovisningar

Fotbollssektionen

Har börjat anmäla till seriespel, de äldre lagen kör vinterträning för fullt. I övrigt inte mycket att rapportera.

Innebandysektionen

Har i samarbete med volleybollen, haft ledarutbildning i Physical literacy, movement preparation. Det kommer fler tillfällen, vore önskvärt om styrelsen, sektionerna och alla ledare deltar.

Locker Room Talk har nu kört igång för vissa av pojk/herrlagen. Tjejerna kommer i stället att erbjudas samtal om Attityder i sociala medier.

Kontrakterat målvaktstränare för alla lag.

Skrivit under projekt samsyn med SISU och Västerbottens Innebandyförbund. Innebär i korta drag att man som barn och ungdom ska kunna vara kvar i sin förening och hålla på med flera idrotter samtidigt.

Bingosektionen

Kör igång 17/1 efter uppehållet.

Sektionen består just nu bara av 4 personer, vilket ställer till problem vid arbetsfördelningen. Detta kommer till viss del att kunna lösas med hjälp av den nya arbetsbeskrivningen, där t ex försäljning av lotter och ansvar över chokladhjulet, hädanefter kan lösas av föräldrar och aktiva som är där och jobbar istället för som tidigare, legat på sektionens ansvar.

Skidsektionen

Dåligt före! Har under jullovet fått grävhelp för att fixa bort en stor sten i spåret och sätta upp några stolpar, har även varit och tävlat i Östersund.

Badmintonsektionen

Har ingenting att rapportera, allt flyter på.

Kansliet

Bingolotterna sammanställs nu, det är sålt ett stort antal. Redovisningen har tyvärr inte kommit in från alla lag, fast slutdatum var 31/12.

Vännäshäftena är försenade, men väntas komma vilken dag som helst, blir några små nyheter i år och en ny layout.

Mycket sammanställningar som ska göras just nu och lämnas in till Linda.

9. Övriga frågor

Intersportavtalet – Intersport håller på att göra en särskild klubbprofil, så att det ska bli enklare att som privatperson kunna gå in via nätet och beställa träningsdressar t ex och få dessa levererade, så man kan hämta ut dem på Ica.

Alla kommer fortsättningsvis att få prova ut dressar på IP som tidigare, men alla får sedan sköta sina egna beställningar.

Fiber på IP – Fiber är draget till IP, för att få tillgång måste föreningen teckna ett abonnemang hos någon leverantör. Styrelsen diskuterar och beslutar om detta vid senare tillfälle.

10. Mötet avslutas

Uppföljningspunkter till nästa möte:

- Utdrag ur belastningsregistret – Carina F har gjort en sammanställning och det är fortfarande flera ledare som ej lämnat in sitt utdrag. Mats får en lista på dessa och

ringer dem personligen. Riktlinjerna för utdrag ur belastningsregistret har Carina F fått i uppdrag att lägga in som bilaga i stora dokumentet.

- Projekt för integrationsarbete – Styrelsen bollar över detta arbete till fotbollssektionen. Mats pratar med dem om detta.
- Bingosektionen har fått i uppdrag att göra en ny arbetsbeskrivning till storbingon, med uppdelade arbetspass, förtydligande av arbetsuppgifter och även vilken ålder som krävs för vilka jobb. – Carina M gör denna och mailar ut till övriga i styrelsen för översyn.
- Fotbollen och Innebandyns sektionsordföranden har fått i uppdrag att skriva arbetsbeskrivningar på deras uppdrag, för att vi ska se om vi kan omfördela arbetsuppgifter på något sätt, klart till nästa möte.
- Sponsoravtal – Mats-Åke är fortsatt sponsoransvarig och jobbar på att få till en träff med Kaj Johanssons åkeri. Mats pratar med Ica och Vännäs fastigheter.
- Mats kollar med Festplatsen om det är möjligt att få byta ut låset till kansliets dörr.
- Mats har fått i uppdrag av styrelsen att boka en konferencier till årsmötet.
- Mats lämnar ett förslag på ny dagordning.
- Lillemor ansvarar för att ett förslag från festkommittén lämnas till nästa möte.
- Mats bokar tid med Fredrik från SISU under februari i bibliotekets lokaler, för fortsatt styrelseutbildning.

Nästa möte: 2 feb, Vännfors Bygg 18.30

1 mars

Vid pennan

Lillemor Forsgren

Sekreterare

Mats Coreth

Ordförande